
samfiilligh etsfiireninge" HALLRISTNINGEN

Protokoll

Ordinarie forenin ssstemma/irsmcite 200 8-03 -04

1. Stdmmans iippnande
Ordforanden hiilsade alla v[lkomna. Samtliga sfyrelseledamciter och suppleanter presenterade
sig.

2. Fiirteckning iiver ndrvarande medlemmar
En ndrvarolista sZindes runt fiir underskrift. Stdmman sodkiinde att denna fick utsora
rostl2ingd.

3. Godkiinnande av dagordning
Forslaget till dagordningen godklindes

4. Val av ordftirande fiir stimman
Foreslogs och valdes sittande Nils Jansson

5. Val av sekreterare ftir stflmman

Fdreslogs och valdes Birgit Segner

6. Val av tvfl justeringsmiin och tillika riistriiknare
Foreslogs och valdes Mats Ridell och Stellan BZicker

7. Styrelsens och revisorns irsberiittelser
Ordloranden och kassoren ftredrog verksamhetsberiittelsen och bokslutet. Kostnaderna for
2007 , och inte som skrivits 2006, uppgi ck till 221 tkr. I utgiftsposten Televerket - kabel,
numera ComHem, ingick 30 tkr som hiinforde sig till 2006. Vidare ingick i utgiftsposten
UnderhAll/viig konsultarvodet till SWECO ph76 tkr. Kassciren upplyste ocksi om att
foreningen kommer att skriva nyft avtal med Broderna Persson om snorojning for ndsta
sdsong.

Olika synpunkter framfordes pi den diliga avkastningen av fondmedlen. Foreslogs bl a att
fondrnedlen skulle cjverfciras till bankkonto eller bytas ut mot fonder med hogre avkastning.
Dessutom loreslogs att viss summa av bankmedlen skulle placeras rned hdgre avkastning.
Kassdren inte beredd atttapil sig ansvaret ftjr annan placering av fondmedlen utan hj2ilp av
nigon sakkunnig. Ingen av de ndrvarande anmiilde sitt intresse.
Beslutades att fondmedlen kvarstir oftiriindrade till niista irs foreningsstdmma. Vidare
beslutades att den del av bankmedlen som inte behovs for driften flvttas over till siirskilt
bankkonto med hdgre riinta.

Verksamhetsber2ittelsen och bokslutet godkiindes och lades till handlingarna. (Bil I och 2)
Revisorn redovisade sin granskning, ddr han inte hade funnit nAgot fel. Revisom liiste upp sin
beriittelse. Besl utades att lagga revi s ionsberiittel sen ti I I handlingarna. (Bil 3 )
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8. Ansvarsfrihet ftir styrelsen

Styrel sen bevilj ades ansvarsfrihet for 2007

9. Framstiillningar frfln styrelsen och motioner frf,n medlemmarna

Ingen motion hade inkommit stadgdbnligt dvs senast 3l januari.

Ulf Alkner hade efter motionstidens utging liimnat sin motion om skotseln av vArt omr6de.

(Bil 4) Beslutades iindAL att motionen skulle tas upp. Ulf liiste upp sin motion.

MAnga synpunkter kom fram bl a - att nAgon talade om vad som skulle goras i samband med

skotseldagarna; - alt anlita sakkunnig inom eller utifrAn foreningen for att fl ett ornride som

ser vZilvirdat ut; - att ta fram en underhillsplan, diir n6gon ansvarig utsigs for varje

omrhdeletappl - att skota sin tomtgriins; - att infora sanktioner om fastighetsiigaren inte skdter

sina 6ligganden.

I diskussionen framkom vidare ett forslag till att nAgon i loreningen 6tog sig attvara
"fasti gh etskcitare" for fdren in gen s gemen samma omriden.

Ordforanden hiinvisade till verksamhetsberiittelsen orn fastighets2igarnas skyldigheter samt till

det senaste styrelseprotokollet den I febr 2008 om ov6rdad lekplats pi foreningens

gemensamma omrAde.(Bil 5)

Beslutades att bifalla motionen och att styrelsen fick uppdraget att siL lingt det liter sig goras

Etgarda den. Vidare beslutades att underh6llsplan for varje omride tas fram och att ansvarig

person utses for resp omrAde. Besluten innefattade ocksi Sterrapportering till niista

fcireningsstiimma.

Sorn ansvarig for omr6de/etapp 1 anm?ilde sig Christian Cronquist hus nr 3 15.

10. Ersiittning till styrelsen och revisorn

Beslutades att hoja arvodet till ordfloranden, sekreteraren och kassciren med I 000 kr vardera.

Arvodet till revisorn kvarstAr oforZindrat.

11. Sfyrelsens fiirslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt faststilllande av irsavgift
Skriftlig budget fanns inte utan kassdren foredrog den muntligt. Utgifterna beriiknas till 120

tkr och inkomsterna till 160 tkr. Skillnaden 40 tkr gAr till oforutsedda utgifter, asfaltering m
m.(Bil 6) Kassoren forutsatte att utgifterna skulle komma att oka. Diskuterades att hoja
Arsavgiften med tanke pi kommande asfalteringsarbete.

Beslutades att hoja Arsavgiften med 1 000 kr fr o m 2009.

12. Yal av en styrelseledamot fiir tvi flr

Fdreslogs och beslutades omval for Krister Martini frjr tvi Ar.

13. Val av fvi suppleanter fiir ett ir

Foreslogs och beslutades omval for Jan Hall och Magnus Krampell lor ett 6r.

14. Yal av revisor och en revisorsuppleant

Fdreslogs och beslutades omval av Mats Larsson som revisor och Felipe Duarte som

revisorsuppleant.

15. Friga om val av valberedning

Foreslogs och beslutades omval av Cane Milosevski och Eva Dahlberg.

16. Information om liiget niir det giiller asfalteringen i omrfldet

Jan Hall inledde med att redogora om att foregiende 6rs foreningsstdmma fattat beslut om ett
antal punkter infor och under asfalteringen. Ingen progress pi detta pi grund av tidsbrist frin
foreningens sida och pappaledighet for konsulten Jonas Svensson.
Jan Hall och SWECO har {tjr en minad sedan tagit upp forfrigningsunderlaget - anbudet - for
att fiirdigstiilla det fdr utskick senast 31 mars. Upphandlingsg6ngen innefattar

asfaltbel?iggning, behov av nivAitgiirder och byggledning samt en liimplig tidpunkt fdr

utfiorandet. SWECO tillhandahiller upphandlingstjiinsten. I upphandlingsunderlaget kommer
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17.

som sZirskilda optioner att ingi bl a d pris lor varje fastighetsiigares asfaltering av uppfart och

borttagning av asfalterin g.

Extra ftireningsstdmma kommer att hAllas ndr svaren pA forfrAgningsunderlaget kommit in,

vilket beriiknas ske fore sommaren.

Togs upp frAgan om det fdrelegat fdrsumlighet fr6n SWECO's sida att utfora uppdraget it oss

med tanke pA konsultens pappaledighet. Detta ansAg Jan Hall inte forelegat med tanke pA att

den andra konsulten Lotta Nilsson fanns till forfogande. SWECO's fdrsta uppdrag var att

inventera vad som behovdes oclr detta har giorts fackmannamiissigt.

Stig Minsson meddelade att han kunde stiilla sig till fdrfogande i det fortsatta arbetet.

Efterlystes om flera kunde stiilla sig till forfogande.

Beslutades att all information om asfalteringsarbetet skulle delges samtliga fastighetsiigare

samt ev ocks& knacka dorr for att ftjrs?ikra oss oll att alla tagit del hiirav.

Ovriga frigor
r Lars Fljelm floreslog att protokollen siindes till fastighetsdgarna via mail. Beslutades

atttafram mailadresser for detta utskick. Protokollen har satts upp pe anslagstavlan

hitintills och kommer tillsvidare ocks6 att goras sA snart tavlan iir lagad.

o Fdreslogs en hemsida for fioreningen. Positivt mottagande. Efterlystes nigon ansvarig

dels flor genomfrrandet, dels for uppdatering.
. Nils och Magnus ansvarar lor att hilet i asfalten vid infarten itgiirdas.

o Mats Ridell tog 6ter upp forslaget om att bygga ett fibern?it fore asfalteringen. Det

skulle dock rnedfora en rdtt stor kostnad. TvA alternativ finns niimligen att antingen

grdva ner tomrna ror eller grdva ner bide ror och fiber. Ev skulle priset kunna pressas

om arbetet skedde i samband med asfalteringen. DA intresse fanns lor fiirslaget

beslutades att Mats skulle ta fram offerter frin nigra aktorer och presentera detta pA

extra loreningsstdmman fbre sommaren.

Meddelande om plats diir stiimmoprotokollet kan hflllas tillgiinglig

Protokollet med bilagor kommer att liiggas i fastighetsiigarnas brevlador. Siittes upp pi

anslasstavlan efter renovering.
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llighetsfiireningen Hiillristningen, Rudeboksviigen i Lund

Verksa m hets beriittelse fiir Sa mfii lligheten Hii ll ristn ingen i Lu nd 2007

Under 2007 har ftiljande ingitt i styrelsen; Krister Martini, Janos Fazekas, Birgit Segner, Jan
Hall, Magnus Krampell och Nils Jansson.

Peter Smede, mingirig ordftirande flyttade fran omridet hdsten 2006 och l?imnade dtirmed sitt
uppdrag. Styrelsesuppleanten Jan Hall tog interimistiskt dver uppdraget som ordfiirande. Till
irsmdtet 2007 03 08 hade inte valberedningen funnit nigon kandidat till posten som
ordftirande ftlr samf?illigheten varftir mdtet ajournerades och iterupptogs den 2007 06 12. Till
ny ordftirande valdes di Nils Jansson och Birgit Segner som ordinarie ledamot efter Janos
Fazekas som iiven han lZimnat siff uppdrag efter att ha flyttat fran omridet.

Vid irsmritet redogjorde konsultfirman SWECO for sitt uppdrag kring asfalteringen av
omridets gator, gang-och cykelviigar. Frir att kunna tiicka den framtida kostnaden av den
kommande asfalteringen beslutades om en extra irsavgift pi 2 000 kronor ftir samtliga 89
fastigheter. Avgiften skall vara inbetald senast siste december 2008. Beslut om tidpunkt och
omfattning av asfalteringen har inte tagits under iret. I awaklan pi slutlig ltisning lagades tvi
hil i asfalten vid hdstens skdtseldag.

Utgifterna jiimfttrt med 2006 Zir viisentligt hrigre for 2007, friimst beroende pi utgiften till
konsultbolaget SWECO. Comhems fakturering per 3 ll12 -06 drogs i januari -07 vilket ocksi
har piverkat utgiftema negativt jiimftirt med ftiregiende dr. Sammanlagt uppgir kostnadema
under 2007 till22I 142 kronor. Tillgangen i kassan iir trots det relativt god och omfattar vid
irsskiftet 586 896 kronor. Den beslutade extra utdebiteringen om 2 000 kronor redovisas inte i
sin helhet fiirriin 2009. Entreprenriren som skdtte sndrdningen sade upp sitt avtal med kort
varsel hosten 2007, nigon erstittare har vi ?innu inte lyckats kontraktera. Turligt nog har vi inte
haft nigot behov av sndrdjning och halkbekiimpning under innevarande vinter.

Styrelsen har under iret haft tre protokollftirda mdten. Protokollen fran hdstens m0ten har
varit uppsatta pi anslagstavlan, Viidrets makter och tavlans kondition har tyviin gjort att
hiingningstiden ibland inte blivit si lang.

Skdtseldagarna var viilbesdkta, med nigot ftirre besdkare vid hostens sktitseldag. Precis som
tidigare ansvarar varje fastighetsdgare ftir att bevaka sina buskar och trdd si de inte skymmer
sikten ftir trafikanter eller pi annat siitt utgor hinder i trafiken.

Fdr styrelsen
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BOKSLUT 2OO7 FOR TTI�T,T,NTSTNINGENS SAMTIiLLIGHETSI'OREI{ING

Behillning vid irets biirjan
Oank)
(kassa)
(fond)

Inkomster

Medlemsavgrfter
R?inta / ftirs. iterbetaln

330 154 kr
0k r

288 790 kr 618 944 kr

186 687 kr
626

187 313 kr

Utsifter

Televerket - kabel
Underh6lUviig
Underhill/belysning
UnderhilUpark, trad
Administration
Frirs?ikring + lokalhyra

Fdrtindring, inkamster - utgrfier
Fdrrindringfond

Behillning 07-12-31 296 325 kr
0kr

290 571kr 586 896 kr

95 584 kr
78 170 kr
26 4701,r
5 871 kr
9 289kr
5 758 kr

-221l42t{ t r

-33 829kr
1 781 kr -32 048 kr

Bank
Kassa
Fond 586 896 kr
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Nils Jansson
Ordfiirande
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REVISIONSBERATTELSE

Undertecknad, som vid Hiillri stningens S amf?illighetsftirenings ordinarie irsmote
utsetts att granska riikenskaperna lor ir 2007, fbr efter fullgiort uppdrag avge
folj ande revi sionsberiittelse.

Jag har granskat ftireningens rdkenskaper och andra handlingar som lemnar
upplysning om ftireningens ekonomi. Riikenskaperna iir ftirda med ordning och
noggranxhet. Inkomster och utgifter under iret samt fiireningens stiillning vid &rets
slut framgiLr av bifogade utdrag ur rdkenskaperna.

Det totala viirdet av frreningens fonder vid irets bcirjan var 288 790 kr. Det totala
viirdet av dessa var vid 2007 6rs slut 290 571kr enligt irsbesked fr6n Robur.

Di det under revisionen inte framkommit anledning till anmiirkning, tillstyrker jag
att styrelsen beviljas ansvarsfrihet for lorvaltning under verksamhetsiret 2007.

Av ftireningsmotet utsedd revisor



Till
Styrelsen f<ir Samfiillighetsfdreningen Hallristningen

Motion till irsmtitet 2008.

Sktitseln av virt omride iir eftersatt. Vi samlas, en del av oss, wi gAnger om 6ret och
gdr en grov-upprensning/sktitsel av de gemensanuna ytorna. Dessemellan sker ytterst
lite underhflllande service.

Vi tillflter att grtis fiirstrir trottoarerna, kiv ligger kvar under utviixande hickar och
liter mossa gro och luckra upp asfalten, triid tilHts vtixa upp utanfiir tomtgrtinserna
och fdrtst6ra. Gr6s klipps inte pi gemensamma ytor, rabbatter rensas inte, buskar
klipps inte, tr?id ansas inte, skr6p ligger kvar och f<irfular osv osv....... Det ser inte bara
fult ut det ?ir kapitalfrirstciring ocks6.

Jag foreslir fiiljande:

l. Det upprdttas en underhillsplan f<ir varje sk<itselomride med ett schemalagt
underhill av buskar, trttd,rabatter, grds, plattlagda ytor och sandlidor. Alla
fastighetsEgare inom ett skritselomr&de tir skyldiga att deltaga. Kan n6gon
absolut inte utfiira sin del av underhillet gflr det att leja exempelvis n&gra
ungdomar att gdra jobbet. Arsm<itet bestiimmer arvodet frir dettajob.

2. Det skrivs in i stadgama att fastighets?igarna ansvarar f<ir underhill av den del
av vdga1 gingar och trottoarer som grtinsar till respektive fastighet. Skots inte
detta flligger det styrelsen att paminna fastighetsigaren om dess skydigheter.
SkOts trots detta inte underhflllet lejer styrelsen nigon att utf<ira arbetet pi
fastighetsigarens bekostnad.

7 februari 2008

Ulf Alkner
Rudeboksviigen3TT



Samfiillighetsfiireningen
HAT-T-nTSTNINGEN

Styrelsemote
Protokoll nr

Niirvarande
Ordinarie

Suppleanter

Frinvarande

7 februari 2008
2008:1

Nils Jansson
Krister Martini
Birgit Segner

Jan Hall

Magnus Krampell

ordf
kassor
sekr

a
J .

4.

5 .

1. Sniiriijningen
Broderna Persson iir villiga atttahand snorojningen bide inom Hiillristningen som
intilliggande Bityxan. Avtal planeras att skrivas under v 7.

2. Sandlidorna
Byte av sand i sandlAdorna har Ziven Broderna Persson sagt sig villiga att utfora.
Overenskommelse hdrom planeras i v 7.

Asfalteringen
Inget n1'tt. H6let i asfalten pA hur,udgatans infart lagas provisoriskt.

Inkomna skrivelser
Inga skrivelser har inkommit

Infiir firsmiitet 4 mars (iindrat datum)
- Inbiudan

Utliimnande av kallelse med dagordning, lokalbokning och bestiillning av fort2iring
samt anmiilan om niirvaro delas mellan Krister och Bireit.

- Valberednineen
Ordf kontaktar valberedninsen.

- Arsberiittelsen
Ordf skriver denna med bl a material frln Jan

- Revision
Krister kontaktar revisorn och liimnar dver sitt riikenskapsmaterial ftjr 6ret

- Asfalteringen
Tas upp pA arsmotet som en informationspunkt. Jan lorbereder



Avgifter
Styrelsen kommer att fciresli arsmdtet oftiriindrad Arsavgift.
EngAngsavgiften for asfalteringen lzimnas ut till husiigamaiv 7.

6. Lekplatser
Friimst lekplatsen r2:e etappen ser ovardad och vildvuxen ut. Jan har expertis att
tillgi och svarar ftir vilka &tgtirder som kan behdvas.

7. Skiitseldagar
Arets skdtseldagar blir den 26 aprll och27 september. Birgit svarar fdr sZirskild
kallelse till dessa.

8. Grf,smattorna
Fdreslis att Stellan Biicker kontaktas for skotsel av srlismattorna.

9. Niista miite
Niista styrelsemdte bestiims till den 17 aprll kl 19.00 hos Jan, hus w 275.

Vid protokollet

Birgit Segner

Justeras

Nils Jansson



BUDGET 2OO8 T'OR TTA�T,NTSTNINGENS SAMFIiLLIGHET

Behillning vid irets bdrjan
(bank) 296325kr
(fond) 290 571l<r 586 896 kr

Inkomster

Medlemsavgifter
Medlemsavgifter

Uteifter

Com Hem
Underhill/viig
Underhill/belysning
Underhill/park, trad
Administration
Fdrsiikring

160 000 kr
180 000 kr 340 000 kr

60 000 kr
l0 000 kr
27 000ktr
l0 000 kr
l6 000 kr
5 000 kr -128 000 kr 798 896 kr
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